
Zápisnica zo zasadnutia Snemu RZMOR, konaného dňa 23.1.2025 v Poproči 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Predsedníčka Snemu RZMOR PaedDr. Jana Kallová otvorila zasadnutie a privítala všetkých 

prítomných na zasadnutí Snemu RZMOR. Taktiež konštatovala, že na zasadnutí Snemu RZMOR sú 

prítomní členovia podľa prezenčnej listiny a zasadnutie Snemu RZMOR je uznášania schopné 

a pristúpila k ďalšiemu bodu programu.  

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Predsedníčka RZMOR určila za zapisovateľa zasadnutia  Snemu RZMOR, konaného dňa 23.1.2025 
p. Magdalénu Vargovú a RZMOR túto skutočnosť vzal na vedomie. Za overovateľov zápisnice boli 

schválení: p. Juraj Kozel a p. Martin Kövér. 
Overovatelia zápisnice boli hlasovaním členov schválení. 
 
 
K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 23.1.2025 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová predniesla návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR. 

Návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený v predloženom znení. 

 

K bodu 4: Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie pre zasadnutie Snemu RZMOR dňa 23.1.2025 boli navrhnutí:  Ing. Oľga 

Kormošová a Roman Beličák.  Návrhová komisia bola hlasovaním členov schválená.  
 
 

K bodu 5: Kontrola plnenia uznesení z predošlého snemu RZMOR   

Predsedníčka Snemu RZMOR konštatuje, že uznesenia z predošlého Snemu RZMOR z 20. a 21.11. 2024 

v Starej Lesnej boli splnené.  

 

K bodu 6: Oznámenie a prehlásenie obce Hýľov - vystúpenie z RZMOR 

V tomto bode predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová informovala, že obec Hýľov prijala na 

Obecnom zastupiteľstve dňa 19.11.2024 uznesenie číslo 32/2024, že schvaľuje vystúpenie obce Hýľov 

ako člena RZMOR k 31.12.2024. 

 

 

K bodu 7: Informácia  z 32. online rokovania ZMOS 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová predniesla informácie z 32. online rokovania ZMOS –  

- informácia k podielovým daniam – bude len jeden termín 7. a 8. január 2026, 

- nedá sa garantovať zvýšenie platov - odmena vo výške 800 eur 



- otázka kolektívnej zmluvy – prebieha kolektívne vyjednávanie 

- predstavenie novej siete rýchlej zdravotnej pomoci – bude vyše 330 nových staníc 

- spravodlivé delenie financií – stanovenie koeficientu na počet obyvateľov – p. Božík 

- informácia k 37. Snemu ZMOS v dňoch 27. a 28. 5. 2025 v Bratislave 

- s problémami zo Základnými a materskými školami sa môžu starostovia obrátiť na p. Máriu 

Chorvátovú 

V tomto bode na margo využitia financií v obciach vystúpila aj Ing. Iveta Komorová Hiľovská – 
starostka obce Poproč, kde sa spomenula tragická udalosť v Spišskej Starej Vsi – nevidí význam 
v budovaní kamerových systémov a detektorov kovov na školách, ale v posilnení odborných 
zamestnancov – psychológov a prevencia. K významu prevencie a posilnení odborných zamestnancov 

sa priklonila aj mjr.Ing. Katarína Göbl – riaditeľ a OO PZ Jasov, objasnila aj podstav policajtov na 
oddeleniach.  
 

K bodu 8: Vystúpenie Mgr. Patrície Popovičovej zo spoločnosti PKF SK 

Mgr. Patrícia  Popovičová na úvod  predstavila Mgr. Ivanu Škotkovú, ktorá nahradila p. Rozkoša a má 

na starosti obce v RZMOR. Pripomenula, že vysúťažená je poisťovňa UNION, je podpísaná dohoda kde 

sú vytvorené podmienky a sadzby na poistenie, odporučila prehodnotiť zmluvy na aktuálne hodnoty, 

je možné dopoistiť poistenie zodpovednosti za škody. 

Informovala o verejnom obstarávaní na energie – výhodnejšie ceny ako individuálne, ďalej informovala 

o zmene zákona pre regulovaný subjekt. 

 

K bodu 9: Vystúpenie mjr.Ing. Kataríny Göbl – riaditeľky Obvodného oddelenia PZ Jasov 
 
Pani riaditeľka mjr. Ing. Katarína Göbl predstavila OO PZ Jasov  po personálnej stránke, tabuľkový 
a reálny stav policajtov. Bezpečnostná situácia v služobnom obvode jasov je stabilizovaná, aj napriek  
miernemu nárastu trestných činov. Do služobného obvodu patrí 10 obcí a 1 mesto – pričom obec 
Jasov a mesto Medzev sú rizikovejšie. Následne objasnila situáciu v jednotlivých obciach v obvode – 
porovnanie s rokom 2024. Podotkla, že obvodné oddelenie obdržalo aj drogtesty, čiže sú už 
vykonávané kontroly aj na prítomnosť omamných látok.  
 

K bodu 10: Vystúpenie mjr.PhDr. Dušana Horňáka -  riaditeľa Obvodného oddelenia PZ Veľká Ida 

 Riaditeľ OO OZ Veľká Ida mjr. PhDr. Dušan Horňák priblížil bezpečnostnú situáciu v služobnom obvode, 

situácia sa nevymyká štandardu. Tiež objasnil situáciu v jednotlivých obciach – porovnanie s rokom 

2024. Taktiež informoval, že na základe žiadosti o meranie rýchlosti v obciach sa bude meranie 

vykonávať – vo vlastnej réžii obvodného oddelenia PZ.  

 

K bodu 11: Rôzne 

V bode rôzne informovala predsedníčka RZMOR o dodatku č. 5 k Stanovám  RZMOR – týkajúci sa 

členstva v RZMOR, nakoľko dve obce – Bukovec a Jasov vystúpili zo združenia 31.12.2024. 

V tomto bode bola zvolená kontrolná komisia RZMOR. Kontrolná komisia bola zvolená v tomto zložení 

– predsedníčka Ing. Alena Cirnerová, člen Mgr. Ing. Radoslav Gedeon, člen Helmut Heinz. 



Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová informovala o termíne konania 37. smenu ZMOS – 27. a 28. 

máj 2025 v Bratislave, vložné 180 eur. Zúčastniť sa môžu 4 delegáti. 

Spolupráca RZMOR  s TV Ahoj – navrhnutá individuálna komunikácia a spolupráca. 

V tomto bode ďalej prebehla rozprava ohľadom podania žiadosti na kanceláriu ZMOS, aby sa ZMOS 

obrátil na Ministerstvo financií SR so žiadosťou o zmenu nariadenia vlády č. 668/2004 Zz.  

a/príloha č. 3 koeficient pre žiakov na školách-zvýšenie 

b/rozdelenie výnosu dane  z príjmu pre územné samosprávy, keďže v roku 2025 boli výnosy 

podielových daní v rozpore s prílohou č. 4 tohto nariadenia. 

 

Ďalšia požiadavka RZMOR na kanceláriu ZMOS –  aby sa obrátili na Ministerstvo cestovného ruchu a 

športu SR ohľadom riešenia situácie pri amatérskych športových kluboch v obciach – aby nemuseli 

finančné prostriedky z dotácie použiť pre športové zväzy – napr. na zaplatenie členských príspevkov.  

 

Následne RZMOR prijal uznesenie, kde  žiada v ďalšej žiadosti ZMOS, aby prerokoval odmeny vo 

verejnej správe v súlade s kolektívnou zmluvou vyššieho stupňa – starostovia a primátori neberú 

zodpovednosť za nevyplatenie odmien. 

Na záver tohto bodu mala slovo pani starostka obce Poproč – kde sa konalo zasadnutie Ing. Iveta 

Komorová Hiľovská, aby poukázala priestory zrekonštruovaného  kultúrneho domu a okolia a umožnila 

pozrieť tieto priestory.  

V tomto bode ešte vystúpila mjr.Ing. Katarína Göbl s informáciou, že policajný  zbor prijíma do 

pracovného pomeru všetky vekové kategórie, je možné ich nasmerovať na ich OO PZ. Nakoľko je stále 

nedostatok ľudí v policajnom zbore.  

 

K bodu 12: Diskusia 

K bodu 13: Záver 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová poďakovala za účasť a ukončila rokovanie. 

V Poproči, 23.1.2025 

 

                                                                                     Za overovateľov zápisnice:                                                                                        

 

..................................................                                ....................................................... 

PaedDr. Jana Kallová                                                    Juraj Kozel 

Predsedníčka RZMOR 

 

...........................................................                     ........................................................ 

Magdaléna Vargová                                                   Martin Kövér 



 

 

 

 

 

 

 

 


